
Rødovre Almennyttige Boligselskab 

Afdeling: ENGEN 2320 

Afdelingsbestyrelsesmøde 

Tirsdag den 4. juni 2019 kl. 18.30 

i bestyrelseslokalet Mariehøj 56 

 

Til stede: Claus, Helle, Leon og Rikke 

Afbud fra: Christina og Freddie 

 

Referat: 

 
1. Godkendelse af referat fra bestyrelses-

mødet den 24. april 2019 
 
 

2. Status på etablering af overdækninger 
 
 
 
 
 

3. Status på rørprojekt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Referat fra sidste bestyrelsesmøde blev god-
kendt.  
 
 
Ansøgning er sendt til kommunen, og vi afven-
ter fortsat en tilbagemelding herfra. 
Bestyrelsen henstiller endnu engang til, at DAB 
rykker kommunen for svar. 
 
 
Claus gav en status på rørprojektet. 
Arbejdet startes op ved blok 10 – 12. Der bliver lagt 
kabler ved disse bygninger i uge 24 og 25. Herefter 
går man i gang med boligerne. Blok 10 (nr. 34 – 48) 
forventes udført i uge 26-27, blok 11 (26 – 32) i uge 
28-29 og blok 12 (2 – 18) i uge 28-29. 
 
Der vil være kontortid i skurvognen ved materi-
alegården hver torsdag mellem 7.00 – 8.00, 
hvor beboerne har mulighed for at få svar på 
eventuelle spørgsmål omkring projektet. 
 
Da det er blevet besluttet, at der kun bliver 
lukket for vandet (både koldt og varmt) i dag-



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

4. Nyt fra ejendomskontoret v/Freddie 
 
 
 

5. Nyt fra formanden 
 
 
 

6. Nyt fra kasserer 
 
 

7. Indkomne forslag fra bestyrelsesmed-
lemmerne 
 
 

8. Diverse 
 
 

9. Kommende punkter 
 
 
 
 
 
 
 
Mødet slut kl. 20.00 

timerne mellem 8.00 – 16.00, vil der ikke blive 
etableret badevogne i området.  
 
Er der særlige forhold hos beboerne der skal 
tages hensyn til, bedes man kontakte ejen-
domskontoret. 
 
Der bliver ikke som først meddelt etableret 
nøglebokse, da det ikke er sikkerhedsmæssigt 
ansvarligt. I stedet bliver der etableret et nøg-
leskab i skurvognen der bliver boltret fast.  
 
Der bliver tilknyttet en sikkerhedskoordinator 
til projektet, og det vil være danske håndvær-
kere, der udfører opgaven. Disse håndværkere 
vil bære synligt ID med foto.  
 
 
I Freddies fravær orienterede Claus om livets 
gang på ejendomskontoret. 
 
 
På DABs repræsentantskabsmøde den 25. Maj 
2019 blev Claus valgt ind i DABs bestyrelse. 
 
 
Intet. 
 
 
Intet. 
 
 
 
Intet. 
 
  

• Status på rørprojekt 
• Udestue ifølge forslag fra afdelingsmø-

de 
• Råderetskatalog tilrettes grundet 

domsafgørelse 
• Tilretning af hjemmesiden 

 
Næste bestyrelsesmøde den 2. juli 2019 

 


